
Иван Ивановић одговорио "РЕМ-у" – деца су наступила у емисији уз дозволу родитеља, зашто вам је требало више од 6 месеци да реагујете
субота, 30 јануар 2016 13:46

 Ивановић је ставио тачку на тенденциозне изјаве и оптужбе у појединим медијима, и
навео да су сва деца наступила у његовој емисију уз дозволу родитеља

  

"Господине Караџићу, зар није много страшније када су у ТВ емисијама проститке чупале
косу једна другој, криминалци избегавали затворску казну у ријалитијима, када је у 9
увече емитован наркоман како шмрче кокаин, а то репризирано у 2 поподне",одговорио
је Ивановић директору РЕМ-а.

  

  Познати тв водитељ Иван Ивановић, аутор мисије "Вече са Иваном",  вечерас се
обратио јавности и Регулаторном телу за електронске медије, поводом отпужби да је у
једној од својих емисија злоупотребио децу.
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  Ивановић је ставио тачку на тенденциозне изјаве и отпужбе у појединим медијима, инавео да су сва деца наступила у његогов емисију уз дозволу родитеља.    Ивановић се заложио за слободу говора, а његово обраћање је изазвало велики бројкоментара подршке на друштвеним мрежама.  (Курир-НСПМ)  
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